
ProtokoN Nr 52116
pos iedzen ia Zarzqdu Powiatu M i ris kiego

w dniu 9 maja 2016 r.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Starosta - Antoni Jan Tarczynski
Wicestarosta - Krzyszlof Ptochocki

czlonkowie Zarzadu: Marek Pachnik
t-ukasz Bogucki
Piotr Wieczorek

orazt Emilia Piotrkowicz - naez. Wydziatu Oswiaty i Promocji
Urszula Soroka - z-ca nacz. Wydziatu Oswiaty i Promocji
Artur Wigckowski - dyr. SPZOZ w Minsku Maz.
Czeslaw Mazek - z-ca dyr. SPZOZ w Minsku Maz.
Agnieszka Chojecka-Zaperly - gl. ksiggowa SPZOZ w Minsku Maz.

Porzqdek posiedzenia:

1. Otwarcieposiedzenia.
2. Przyjgcie porzqdku obrad,
3 Informacja o dzialalnoSci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia.
4. Sprawy z zakresu sluzby zdrowia
5 Podjqcie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na wydzierzawienie czgSci nieruchomoSci

stanowiqcych wlasnoSc Powiatu Minskiego bgdqcych w uZytkowaniu Samodzielnego
Publicznego Zespolu Opieki Zdrowotnej w Mihsku Mazowieckim.

6 Rozpatrzenie wniosku zlozonego przez Minskie Towarzystwo Szachowe o wprowadzenie zmian
w umowie nr 1120161s o wsparcie realizacji zadania publicznego pn. ,,Organizacja
i przeprowadzenie cyklu turniejow szachowych na terenie powiatu mihskiego" .

7 Rozpatrzenie wniosku zlozonego przez Towarzystwo Przyjaciol Sulejowka o wprowadzenie
zmian w umowie nr 912016/s o wsparcie realizacji zadania publicznego pn. , lX Bieg Marszalka'

8. Rozpatrzenie wniosku zloZonego przez Stowarzyszenie Rozwijamy Talenty w Dtugiej KoScielnej
o wprowadzenie zmian w harmonogramie realizaqi zadania pn ,,2 Piosenkq na Wakacje'

9 Podjgcie uchwaly w sprawie przedtuzenia powierzenia stanowiska dyrektora Zespolu Szkol
im Marii Sklodowskiej - Curie w Minsku Mazowieckim

10 Podjqcie uchwaly w sprawie powotania komisji konkursowej dla wytonienia kandydata na
stanowisko dyrektora Porad n i Psychologiczno-Pedagog icznej w Su lejowku

11 Sprawy oSwiatowe,
'12 Sprawy roZne.
'13 Przyjqcie protokolu posiedzenia w dniu 25 kwietnia 2016 r
14 Zamkniqcie posiedzenia,

Ad.1
Starosta - Antoni JanTarczynski otworzyl posiedzenie.

Ad. 2
Starosta przedstawit porzqdek posiedzenia, ktory zostal przyjgty jednoglosnie.

Ad. 3
Starosta - Antoni Jan Tarczynski poinformowal o nastqpujqcych sprawach:

- wplynqla pozytywna opinia Regionalnej lzby Obrachunkowej dotyczqca wykonania
budzetu oowiatu 2a2015 r.



- wplynQlo B ofeft w przetargu na realizacjg zadania ,,Przebudowa i rozbudowa
budynku dydaktycznego Zespolu Szkot Nr 1 w Mirisku Maz. o halg sportowq i lqcznik
wrazz niezbqdnq infrastrukturq technicznq", wybrana zostaNa oferta firmy DOMBUD
z Biatej Podlaskiej na kwotg 5.448.340,35 zl,
- w ramach kampanii spolecznej ,,Nasz wspolny swiat" odbyly siq obchody Dnia Osob
Niepelnosprawnych z udzialem m.in. Ewy Btaszczyk i Tadeusza Wozniaka z rodzinq,
- otrzymal zaproszenie do zloZenia wizyty w Rejonie Oszmianskim na Biatorusi
w dniach 12-13 maia br.

Ad.4
Glowna ksiggowa SPZOZ Agnieszka Chojecka-Zaperly przedstawita

informacjq nt. wykonania planu finansowego za 2015 r.'.

- zakup sprzqtu i aparatury medycznej - plan 642.327,47 zl, a wykonanie
639.826.07 zl.
- zakupy pozostale plan 68.677,24 zl, wydatkowano 75.995,74 zl, przekroczenie planu
wynikalo z potrzeby zakupu dyskow twardych do serwera,
- wydatki inwestycyjne budowlano-montazowe - plan 1.364.840 zt, wydatkowano
1.229.176,34 zl
- modernizacja szpitala - wykonanie dokumentacji 178.596 zl,
Rozbudowa budynku - budowa pawilonu - 13.530 zl (aktualizacja kosztorysu),
- przychody zNFZ plan 48.027.760,47 zl, wykonanie 49.8'1 4.577,51 zl
- pozostata sprzedaZ - 2.773.500 zl, wykonanie 2.701.786,12 zl
- wynik finansowy - strata 443.465,32 zl
- przychody ze sprzeda2y i zrownane z nimi wykonanie 101 ,1ok
- koszty dziatalnosci operacyjnej wykonanie na poziomie 98,7o/o
- waftosc sprzedanych towarow i materialow - 94,8ok
- pozostate przychody operacyjne wykonano na poziomie 103,8%
- pozostale koszty operacyjne - 135,4ok (przekroczenie wynika z tego, ze w miesiqcu
grudniu okazalo sig, 2e jest do zaptaty odszkodowanie, rezerwa 800.000 zl,
poszkodowani odwotali siq i sqd zasqdzit dodatkowq kwotg 500.000 zl, ktorqtrzeba
bylo pokryc, a na to rezerwy juz nie bylo),

Starosta - Antoni Jan Tarczynski zwrocil siq o pisemne wyja5nienie, co byto
powodem przekroczen planu ww. dwoch przypadkach
Glowna ksiggowa SPZOZ powiedziala, 2e zobowiEzania na 31 grudnia 2015 r.
wynosity 7.026.032,82 zl (nie byto zobowiqzan wymagalnych), natomiast naleznosci
stanowity kwotq 6.004,310,96 zl (wymagalne 272.617,22 zl).
Starosta zwrocil siq z pytaniem jak wyglqda kwestia platnosci za nadwykonania.
Dyrektor SPZOZ powiedzial, ze NFZ powinien zaplacic jeszcze za nadwykonania
ok. 600.000 zl za ubiegly rok, a za poprzednie lata ok. I ,5 mln zl. Dodal, ze zwrocil siq
ponownie do NFZ o zawarcie ugody w zakresie specjalistyki i czekamy na odpowiedz.

Zarzqd Powiatu przyjql informacjg z wykonania planu finansowe go za 2015 r.
Nastgpnie p. Agnieszka Chojecka- Zaperty przedstawifa informacjq dotyczqcq planu
finansowego na 2016 rok. WyjaSnila,2e jeSli chodzi o zakupy sprzqtu wprowadzono
jednq zmiang, czyli tomograf komputerowy szacowana cena jednostkowa
2.214.000 zl, 2rodlo finansowania srodki wlasne. Zakup finansowany leasingiem
finansowym na okres 5 lat. W roku biezqcym koszt zakupu tomografu to 400,000 zt
(planowany zakup lipiec br.). Ponadto wyjasnila, 2e zmienil siq plan przychodow
z dzialalnoSci leczniczej, poniewaz wiemy, ze Srodki na wzrost wynagrodzen dla
pielggniarek sq wyplacane, w tym roku i przychody te zostaly wprowadzone. Prognoza



w zakresie ilosci osob leczonych w podstawowej opiece zdrowotnej tez sig zmienita,
bo zmienifa siq iloSc deklaracji. Koszty ztytulu leasingu 33.500 zt.

Cztonek Zarzqdu Piotr Wieczorek zwrocif siq z pytaniem, czy nie ma
mozliwo5ci naprawy tomografu.
Dyrektor - Artur Wigckowski wyjasnil, 2e z koncem tego roku uplywa techniczna
dopuszczalnosc tomografu, pozniej moZna to przedluzac (ponoszqc z tego tytutu
koszty). Drugim elementem jest wypalanie siq lampy, bo im starsze jest urzqdzenie,
tym naSwietlanie tej lampy jest coraz dlu2sze i szybciej siq zuzywa (koszt lampy to ok.
400.000 zt). Obecnie posiadamy tomograf jest 6-rzgdowy, a chcemy urzqdzenie
minimum 32-rzqdowe. Dodal, ze nowe urzqdzenie dobrej jakosci daje mozliwosci
wykonywania rowniez komercyjnych badan.
Podsumowujqc stwierdzr\Ze potrzebny jest tomograf i nie mozemy pozwolic sobie na
brak takieg o urzqdzenia.
P. Piotr wieczorek zwrocrl sig z pytaniem, co bqdzie ze starym tomografem.
Z-ca dyr. SPZOZ - Czeslaw Mazek powiedzial, ze chce powiqzac zakup nowego
tomografu z zagospodarowaniem starego urzqdzenia, 2eby dostawca nowego sprzgtu
zaproponowat jakqs kwotg za stare urzqdzente.

Glowna ksiggowa SPZOZ powiedziala,2e stan Srodkow pienigznych planowany
na koniec br. to 2.600.000 zl ijest to poziom, ktory wystarcza na wynagrodzenia i na
koszty.

Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki zwrocil siq z pytaniem, jaki jest trend
w zakresie deklaracji do poz, czy nadal spada.
Dyrektor SPZOZ powiedzial, ze nadal spada liczba deklaracji do poz. W zwiqzku ztym
nale2y rowniez przeprowadzic remont przychodni oraz pracowac nad zachowaniem
personelu.
Wicestarosta - Krzyszlof Ptochocki powiedzial, 2e najwazniejszym zadaniem jest
praca nad jakosciq swiadczonych uslug.

Z-ca dyr. SPZOZ - Czestaw Mazek powiedzial, 2e w przetargu na remont
przychodniwplynglo B ofert, w tym tygodniu rozslrzygany bqdzie przetarg i wykonawca
bgdzie wprowadzony na plac budowy 1 czerwca br. Najnizsza oferta na kwotg
1.248.450 zl, a naiwyZsza na kwotq 1.730.000 zt. WyjaSnil, ze modernizacja dotyczy
3 kondygnacji od strony poludniowej. Wykonawca ma termin realizacji do konca
listopada. W pawilonie trwajq prace murarskie, zwiqzane z obudowq kanalow
wentylacyjnych, zamawiane sq centrale wentylacyjne i osprzqt do budynKu.
Dodal, ze pierwsza faktura bqdzie mniejsza (plan byt na 107.000 zl), a faktura bqdzie
na ok. 50.000 zl. Przypomnial, 2e rozliczenie calo6cizadania bgdzie kosztorysowe.
P. Artur Wiqckowski powiedzial, 2e odnoSnie dachu na budynku pawilonu to zostala
przygotowana wycena kosztow, gdyby okazalo siq, ze dach trzeba remontowac.
W tym lub przyszlym tygodniu zloZony zostanie pozew do sqdu.

Czlonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki zwrocil sig z pytaniem, czy ptzygotowane
zostalo wystqpienie do Burmistrza Miasta Mirisk Maz. w sprawie zmiany miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego dla konkretnej czqsci nieruchomoSci (pod
pa rking).
Dyrektor SPZOZ powiedziaf, ze wystqpiono z kolejnym pismem z prosbq o zmiang
planu zagospodarowania przestrzennego, ale dodal, ze nawet gdyby na dzien
dzisiejszy byta mozliwo6c wykonania tego parkingu to nie ma Srodkow finansowych na
ten cel.



Ad. 5
Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki poinformowal, 2e dyrektor SPZOZ zwrocil

siQ z proSbq o wyrazenie zgody na wydzierZawienie na okres 3 lat czgsci
nieruchomoSci:
- 4,5 mkw. stanowiqcego czgsc dzialki nr 187812 przy ul. Ko5ciuszki 9
z przeznaczen iem na dzialalnoSc hand lowq,
- czgsci holu gt6wnego szpitala o pow. 4,75 mkw., znajdujqcego siq na dzialce
nr 2527110 przy ul. Szpitalnej 37 z przeznaczeniem na dziaNalnosc handlowq.
WyjaSnil, 2e w zwiqzku z powylszym przygotowany zostal projekt uchwaly w sprawie
wyrazenia zgody na wydzierzawienie czqsci nieruchomosci stanowiqcych wlasnosc
Powiatu Minskiego, bgdqcych w uzytkowaniu Samodzielnego Publicznego Zespolu
Opieki Zdrowotnej w Minsku Mazowieckim. Nastgpnie przeprowadzono gtosowanie,
w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd Powiatu opowiedziat siq jednogtosnie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalq Nr 319/16 w sprawie wyra2enia zgody na
wydzier2awienie czg6ci nieruchomoSci stanowiqcych wNasnoSc Powiatu
Minskiego, bqdqcych w uzytkowaniu Samodzielnego Publicznego ZespoNu
Opieki Zdrowotnej w Minsku Mazowieckim.

Ad.6
Z-ca naczelnika Wydz. Oswiaty i Promocji - Urszula Soroka powiedziala, 2e

w dniu 26 kwietnia br. Minskie Towarzystwo Szachowe zloZylo pismo, w ktorym
poinformowalo, 2e nie otrzymalo dotacji z Urzgdu Marszatkowskiego w kwocie
5.500 zl. Dodala, 2e MTS otrzymalo z powiatu dotacjq w wysokoSci 2.500 zl.
W zwiqzku z powyZszym zloZona zoslala aktualizacja kosztorysu realizacji zadania.
Catkowity koszt realizacli zadania zmniejszono o 1 .250 zl, zrezygnowano z zakupu
sprzqtu sportowego, a pozostate przesuniqcia dot., ze koszty bgdq pokryte z wkladu
osobowego, zwiqkszono udzial Srodkow wtasnych iw zwiqzku zlym udzial procentowy
powiatu wzrosl.

Zarzqd Powiatu jednogloSnie zaakceptowal powyzsze zmiany.

Ad. 7
P. Urszula Soroka powiedziala, ze w dniu 27 kwietnia br. Towarzystwo

Przyiaciol Sulejowka poinformowato, 2e otrzymato wigkszq dotacjq od Zarzqdu
Wojewodztwa Mazowieckiego (kwota 10.000 zt). Dodala, 2e z budzetu powiatu
przyznana zostala dotacja w kwocie 14.000 zl. Towarzystwo zlo2ylo aktualizacjq
kosztorysu zadania, zmieniono 2rodla finansowania, zmniejszono wysokosc Srodkow
pozostatych o 5.000 zl.

Zarzqd Powiatu jednoglosnie zaakceptowal powyzsze zmiany.

Ad. 8

P. Urszula Soroka powiedziala,2e Stowarzyszenie Rozwijamy Talenty z Dlugiej
Koscielnej w dniu 5 maja br. zwrocilo sig z wnioskiem o wprowadzenie zmian
w harmonogramie realizaqi zadania,,Z piosenkq na waka cje" . zwrocono siq z prosbq
o zaakceptowanie zmiany terminu realizaqi zadania z powodow technicznych
i organizacyjnych. Przypomniala, 2e Stowarzyszenie olrzymalo dotacjq w wysoko6ci
3.000 zl, umowa nie zostala jeszcze podpisana. Zgodnie z oferlq termin realizaqi
zadania miat sig odbyc od 15 maja do'10 lipca, a koncerty zorganizowane w dniach
1-30 czeruvca, po zmianie termin realizacji zadania to 10 maja - '10 czerwca, a koncerty
zostanq zorganizowane w dniach 26-29 maia br.



Zarzqd Powiatu jednoglosnie zaakceptowal powyzsze zmiany.

Ad. 9
Naczelnik Wydziatu Oswiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e

Mazowiecki Kurator Oswiaty wyrazil zgodg na przedluzenie powierzenia stanowiska
dyrektora p. Krystynie Milewskiej - Stasinowskiej na 1 roktj. od 1 wrzeSnia 2016 r. do
31 sierpnia 2017 r. Dodala, 2e rowniez Rada Pedagogiczna Zespolu Szkot wyrazila
pozytywnq opinig.
Nastqpnie odczytala projekt uchwaly w sprawie przedluZenia powierzenia stanowiska
dyrektora Zespolu Szkot im. Marii Sklodowskiej-Curie w Minsku Mazowieckim,
Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd
Powiatu opowiedzial siq jednogtosnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwalq Nr 320116 w sprawie przedlu2enia
powierzenia stanowiska dyrektora ZespoNu Szkol im. Marii Sklodowskiej-Curie
w Minsku Mazowieckim.

Ad. 10
Naczelnik Wydziatu Oswiaty i Promocji przypomniala,2e konkurs na stanowisko

dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Sulejowku ustalony zostaf na
dzienT czerwca br. na godz. 10.00. Oferty moZna skladac do dnia 20 maja br.
Dodaia, 2e kolejnym wymogiem formalnym jest powolanie komisji konkursowej
w skladzie okre5lonym w aft. 36a ust. 6 ustawy o systemie oSwiaty.
Nastqpnie odczytala projekt uchwaly w sprawie powolania komisji konkursowej dla
wytonienia kandydata na stanowisko dyrektora Poradni Psychologiczno-
Pedagogicznej w Sulejowku; przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem
uchwaly Zarzqd opowiedzial sig jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNg Nr 321116 w sprawie powoNania komisji
konkursowej dla wylonienia kandydata na stanowisko dyrektora Poradni
Psychologiczno-Pedagogicznej w Sulejowku.

Ad" 11

P. Emilia Piotrkowicz poinformowata, 2e do 6 czerwca br. mo2na skladac
wnioski o przyznanie nagrod MEN i Mazowieckiego Kuratora Oswiaty dla nauczycieli
i dyrektorow. Nastqpnie przedstawila propozycjq Wydziatu, aby wystqpic o nagrodg
MEN dla dyrektora ZSE w Minsku Maz. p. Elzbiety Wieczorek , a o nagrodq Kuratora
Oswiaty dla dyrektora ZS Nr 1 w Minsku Maz. p, Malgorzaty Beczek.

Zarzqd Powiatu zaakceptowal powyzszq propozyqe.
Kolejno przedstawione zostalo pismo dyrektora ZSA w Minsku Maz. dotyczqce
sposobu realizacji zalecen pokontrolnych (zlo2one w terminie).

Wicestarosta - Krzyszlof Ptochocki powiedziat, ze chcielibySmy porozmawiac
z dyrektorem odno5nie zalecenia z pkt 4, bo nie ma informacji co z pozostatymi
nauczycielami zatrudnionymi na czas okre6lony. Przypomnial, 2e dotyczy to ponad
potowy zalogi. Powiedzial, 2e na kolejnym posiedzeniu Zarzqd powinien spotkac siq
z paniq dyrektor.

Starosta powiedzial, 2e na kolejne posiedzenie zostanie zaproszona dyrektor
Zespolu Szkol Agrotechnicznych w Minsku Maz.



Ad. 12
Ustalono, ze kolejne posiedzenie odbgdzie siq 23 maja br. o godz. 9,00,

Starosta -Antoni JanTarczyhski powiedzial,2e zbliZa sig Powiatowe Swiqto Strazaka,
Wyjasnil, ze do dyspozycji mamy w budzecie kwotq 7.000 zl i zaproponowal przyznac
nagrody:
- Komendantowi Powiatowemu PSP - Jaroslawowi Ufnalowi - 3.000 zl
- Z-cy Komendanta - Pawtowi Parobczak - 2.000 zl
- p. Kamilowi Plochockiemu - 1.000 zl
- p. Krzysztofowi Komorowskiemu - 1.000 zt

Zarzqd przychylit sig do powyzszej propozycji.

Ad. 13
Protokof posiedzenia w dniu 25 kwietnia 2016 r. zostat przyjgty jednogfo6nie.

A.d.14
Zamkniqcie posiedzen ia.

Starosta - Antoni Jan Tarczyhski

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki

Czlonkowie Zarzqdu. t-ukasz Bogucki

Piotr Wieczorek

Marek Pachnik


